
پايانه پروتئينى مشهد؛ وعده اى كه 2 ساله شد احتمال آلودگى آب شرب قوچان وجود دارد
مجتمعى كه مى توانست واسطه ها را حذف كند مدير بهداشت محيط وحرفه اى دانشگاه علوم پزشكى مشهد در گفت وگو با قدس:

قدس  ايجاد پايانه پروتئينى در كلانشهر 
مشهد با جمعيت ساكن بيش از 3 ميليون 
نفر يكى از نيازهاى مغفول مانده اى است 
كــه راه اندازى آن مى تواند مواد پروتئينى 
مانند مرغ و ماهى را با قيمت مناســب و 
بدون واسطه از توليد به مصرف در اختيار 

مردم قرار دهد...

قدس  طى مــاه اخير خبرى از قول رئيس 
دادگســترى قوچان منتشر شــد كه حاكى از 
آلودگى آب شــرب اين شهرســتان بود. سيد 
حسن حسينى رئيس دادگسترى قوچان گفت: 
تأمين آب قوچان از طريق رودخانه اى است كه 
به سد تبارك متصل شده است و اين رودخانه از 

مسير روستايى كه ...
.......صفحه 3 .......صفحه 4 
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اورژانس جديد بيمارستان قائم در كماى 10 ساله
در اولين اجلاس استادان و نخبگان 

بسيجى حوزه هاى علميه كشور عنوان شد

رفع فقر و ظلم نيازمند 
مديريت صحيح 

اقتصادى است

.......صفحه 2

قدس گزارش مى دهد

.......صفحه 4

گفت و گو 

 مدير كل تعزيرات حكومتى خراسان رضوى خبر داد

تدابيرى براى صيانت 
از سلامت شهروندان و 

زائران
محمدرضا  خادم حضرت  مديــر كل تعزيرات حكومتى 
استان خراســان رضوى از استقرار دو اكيپ بازرسى در رينگ 
حرم مطهــر رضوى خبرداد. حميدرضاكريــم در گفت و گو با 
خبرنگار ما از  تدابير انديشــيده شده تعزيرات در راستاى طرح 
صيانت از سلامت شهروندان و زائران خبرداد و افزود:دو اكيپ 
سيار در فلكه آب و فلكه طبرسى با آرم ويژه سازمان و سامانه 
135به منظور دريافت شــكايات مردمى بــه خصوص زائران 
رضوى مستقر شدند تا پيگير مشكلات آن ها در خصوص كسبه 
و صنوف اين محدوده باشيم. وى در ادامه از نتايج بازرسى هاى 
مكررى كه طى اين چند روز اخير  و به صورت غيرمحســوس 
و ســرزده از صنوف مختلف در شهر مشهد انجام شده، اعلام 
كرد:در همين خصوص 10آبميــوه فروش در اطراف حرم كه 
گرانفروشى و غيربهداشتى بودن  مواد را در پرونده تخلف خود 
داشتند،شناسايى شدند و براى آن ها پرونده تخلفات تشكيل شد 
 تا به موارد تخلف آن ها رسيدگى شود. وى همچنين در ادامه 
از دومورد گرانفروشى و ساير تخلفات ديگر از قيبل عدم رعايت

ضوابط بهداشتى،استفاده از افزودنى هاى تقلبى و تاريخ مصرف 
گذشــته،عدم درج قيمت و نرخنامه و...رستوران هاى طرقبه و 
شــانديز خبر داد و گفت:در همين خصوص طرح بازرســى و 
نظارت از اين رستورانها تا 10روز ادامه دارد تا در راستاى حفظ 
حقوق شهروندان و زائران،به تخلفات اين رستورانها رسيدگى 
شود. كريم همچنين از بازرسى هاى چند روز اخير اين سازمان 
با همكارى  معاونت غذا و دارو از داروخانه ها و شركتهاى دارويى 
تحت پوشش در سطح شهر مشهد خبر داد و گفت:اين طرح 
نيز طى 10روز  و به صورت مستمر از تمام داروخانه هاى سطح 
شهر انجام مى شــود تا موارد تخلف داروخانه ها را شناسايى و 
پيگيرى كنيم. به گفته وى،فروش دارو بدون نســخه پزشك، 
عدم حضور مســئول فنى در داروخانه، ارائــه داروى قاچاق و 
تقلبى و گرانفروشى،تطابق قيمتها با فاكتور و...از جمله مواردى 
بود كه در اين بازديدها مورد نظر قرار گرفت. مدير كل تعزيرات 
حكومتى اســتان خراسان رضوى با اشــاره به اينكه برچسب 
وزارت بهداشــت بر روى كالاهاى بهداشتى ضرورى است، به 
خصــوص داروهاى OTC كه حتما بايد درج قيمت داشــته 
باشد،خاطرنشــان كرد:علاوه بر اين تاريخ مصرف دارو نيز بايد 
بر روى دارو درج شــده باشد تا مشمول تخلف نشود. به گفته 
وى، بر حســب دستور عمل وزارت بهداشت داروهاى خارجى 
با برچســب معاونت غذا و دارو فقط حق خريد و فروش دارند 
وگرنه داروى قاچاق محســوب مى شود. خوشبختانه طى اين 
چند روز داروخانه هاى سطح شهر تخلفى نداشتند جز دو مورد 
از داروخانه هاى خيابان سجاد كه در خصوص عدم درج قيمت 

بر روى كالاهاى OTCتذكر دريافت كردند.

قدس  آيت االله نورى همدانى مرجع عاليقدر تشيع گفت: رفع 
فقر و ظلم نيازمند مديريت صحيح اقتصادى اســت. اين مرجع 
تقليد در اولين اجلاس استادان و نخبگان بسيجى حوزه هاى علميه 
كشور كه در مجتمع فرهنگى ولايت مشهد مقدس برگزار شد،با 
اشاره به اينكه استادان حوزه هاى علميه در اجراى اقتصاد مقاومتى 

نقش مهمى دارند؛ افزود: علما بايد مبارزه با ...

«بد مسكن» يا «بى مسكن»؛ 
بر احوال كدام بايد بيشتر گريست؟

يكم. عباس آخوندى، وزير راه و شهرسازى اين روزها بيش از هر 
وقت ديگر، موضوع «بد مَسكَن» ها را مطرح مى كند.... اين سخنِ 
امروزِ من در تيرماه 97نيست. سخن يك گزارشگر است كه در 

شهريورِ پارسال در روزنامه اش ...
.......صفحه 4
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 18 جولاى 2018  
سال سى و يكم  
شماره 8735  
ويژه نامه 3120 

اوقات فراغت 
روستاييان 

در 151 خانه 
ورزش  روستايى 
قدس  معــاون فرهنگى و امور جوانان اداره كل 
ورزش و جوانان خراسان رضوى گفت: 151 خانه 
ورزشى روستايى در سطح اين استان داير است كه 
در زمينه غنى ســازى اوقات فراغت فعالند. مجيد 
پوررضايى در نشست ستاد ساماندهى امور جوانان 
خراسان رضوى به دخيل بودن بخشهاى مختلف در 
حوزه پركردن اوقات فراغت اشاره و بيان كرد: 35 
سازمان مردم نهاد با موضوع پركردن اوقات فراغت 
در سطح خراســان رضوى فعال و نيز هزار و 577 
باشگاه ورزشى خصوصى و 900 هيات ورزشى در 
اين استان داير اســت.  وى متوسط ساعت اوقات 
فراغت هر جوان ايرانى را 90 ساعت و اين شاخص 
را در جهان 80 ســاعت اعلام و بيان كرد: متوسط 
ميزان اوقات فراغت در خراسان رضوى حدود 25 
ميليون ساعت در سال اســت. سال 1395 طبق 
گزارش دستگاههاى مربوطه 25 درصد اين ميزان 

با برنامه هاى مختلف پر شد.

یاددا�ت
فرجام علوى
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آگهی دعوت مجمع عمومی عادی 
سالیانه نوبت دوم شرکت تعاونی منحله 

مسکن مهر فرهیختگان چناران به شماره
 ثبت 320 تاریخ انتشار: 97/04/27

 مجم��ع عمومی عادی س��الیانه نوبت اول ش��رکت 
تعاون��ی منحله مس��کن مهر فرهیخت��گان چناران 
درس��اعت 10 صب��ح مورخ��ه 18 /97/05 در محل 
چن��اران ، پروژه مس��کن مهر، لای��ن 9 ، واحد 103 
برگ��زار می ش��ود.ازکلیه اعضاء دعوت می ش��ود 
ش��خصاً ی��ا وکالتاً جه��ت اتخاذ تصمیم نس��بت به 
موضوع��ات ذی��ل در ای��ن جلس��ه حض��ور به هم 

رسانند.    
دستور جلسه:

-استماع گزارش هیئت تصفیه
-استماع گزارش ناظرتصفیه

-تصویب صورتهای مالی منتهی به 1396/12/29
-تصویب بودجه پیشنهادی سال 1397

-انتخاب ناظر تصفیه
-تعیین ح��ق الزحمه مدیر تصفیه، هیئت تصفیه 

و ناظر تصفیه
هیئت تصفیه شرکت تعاونی منحله فرهیختگان
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نوبت دوم

آگهی دعوت مجمع عمومی عادی 
سالیانه تعاونی مصرف کارکنان نیروگاه مشهد

بدینوس��یله از کلی��ه اعض��اء محت��رم ش��رکت 
تعاونی دعوت میش��ود در جلس��ه مجم��ع عمومی 
ع��ادی س��الیانه نوب��ت دوم که در روز دوش��نبه 
مورخ��ه1397/05/08 راس س��اعت 14 در مح��ل 
مس��جد فجر واقع در نیروگاه مشهد –بلوار شهید 

عباسپور برگزار میگردد شرکت نمایند. 
دستور جلسه:

1-استماع گزارش هیئت مدیره و بازرس 
2-تصویب صورتهای مالی سال 96

3-طرح و تصویب بودجه پیشنهادی هیئت مدیره 
برای  سال مالی97

4-انتخ��اب عضو اصلی و علی البدل بازرس برای 
یک سال مالی منتهی به 29 اسفند 97

توضیح��ات: 1- اعض��اء محترمی که ام��کان حضور 
آنها در جلس��ه مذکور مقدور نمیباشد میتوانند 
از تاریخ نشر آگهی لغایت 97/05/06 در ساعات 
اداری ب��ه همراه وکی��ل مورد نظر خ��ود به دفتر 
تعاون��ی مراجعه و برگ وکاتنامه با تایید ش��رکت 

را دریافت نمایند.
2- با توج��ه به انتخاب عضو اصل��ی و علی البدل 
ب��ازرس ، اعض��اء محترمی که متقاضی  میباش��ند 
میتوانند از تاریخ نشر آگهی لغایت 97/05/06در 
س��اعات اداری ب��ا مراجع��ه به دفت��ر تعاونی فرم 

مربوطه را تکمیل نمایند.
 هیئت مدیره شرکت تعاونی مصرف کارکنان 

/عنیروگاه مشهد
97
06
00
0

 نوبت دوم
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 ))  آگهی تجدید  مناقصه - نوبت دوم ((
         شهرداری تایباد به استناد بند 6مصوبه شماره 117  مورخ 97/02/13شورای 
محترم اسلامی شهر تایباد در نظر دارد انجام کلیه امور خدماتی ،مشاغل رفت و 
روب و جمع آوری زباله و نخاله منازل و سطح شهر و حفظ و نگهداری فضای سبز و 
تأمین نیروی مورد نیاز واحدهای عمران و ماشین آلات خود را به صورت حجمی 
و نفر س��اعت در روز به پیمانکار واجد شرایط واگذار نماید ،لذا کلیه شرکتهای 
خدماتی واجد ش��رایط و صلاحیت دار می توانند جهت دریافت اسناد مناقصه به 
خدمات ش��هری ش��هرداری مراجعه و حداکثر تا پایان وقت اداری مورخ 97/05/08 

پیشنهاد خود را به دبیرخانه شهرداری تسلیم و رسید دریافت نمایند.
1 متقاضی��ان محترم جهت ش��رکت در مناقصه می بایس��ت  ضمانتنامه بانکی به 
مبل��غ حداقل معادل 5 درصد برآورد کلی کار را به عنوان س��پرده ش��رکت در 

مناقصه ضمیمه پیشنهاد خود نمایند. 
2-شهرداری در رد یا قبول پیشنهاد مختار است.

3-در صورتیکه برندگان اول تا س��وم از پیش��نهاد خود عدول نمایند س��پرده 
آنها به ترتیب به نفع شهرداری ضبط خواهد شد.

4-زمان بازگشایی پاکتها در مورخ 97/05/09 در محل دفتر شهردار می باشد.
4-سایر جزئیات و اطلاعات مربوط به مناقصه در اسناد مناقصه مندرج می باشد.

تلفن تماس:54522265-7
 ایوب سیدالحسینی -شهردار تایباد

دختر عزیزمان ریحانه محمدی
کسب رتبه عالی در مسابقات 
قرآنی دانش آموزان استان و  
قبول��ی در پای��ه  هفت��م  با  
تبری��ک  را  مع��دل 19/45 
میگویی��م  و  از  معلمین و 
مدیری��ت دبیرس��تان نمونه 
 10 محمودی��ه  دولت��ی 

خصوصا سرکار خانم آسیایی پور سپاسگزاریم.
پدر و مادرت
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موج دلار، بازار خراسان شمالى  را آشفته كرد
بجنورد- سمانه محمدزاده ثانى  اين روزها، اگر پاي درد دل فعالان بازار بنشينيد، اكثر قريب به 
اتفاق، از ركود در فضاي كسب و كار و كسادي بازار سخن مي گويند. يكى از كسبه مى گويد: از ابتداى 

امسال بازار تمام كسبه در اين شهر به علت افزايش نرخ دلار و گران شدن اجناس، كساد شده است.
توكلى با بيان اينكه مردم قدرت مالى براى خريد ندارند، مى افزايد: مردم بيشتر براى قدم زدن به بازار 
مى آيند به همين لحاظ، بازار ما ازدو سه سال پيش دچار ركود شده و شرايط امسال بدتر شده است. وى 
در خصوص وضعيت اجاره مغازه ها نيز اظهار مى دارد: اجاره ها در بازار سرسام آور شده است و با وضعيت 
ركود فعلى كسى توان پرداخت اجاره هاى موجود را ندارد. يكى ديگر از كسبه نيز از وضعيت نامناسب 
بازار بشدت گلايه مى كند و مى گويد: اكنون بازار دچار ركود و تورم شده و اين بسيار نگران كننده است.

حسن زاده مى افزايد: باتوجه به ركود موجود در بازار و كاهش قدرت خريد مردم پرداخت اجاره بها با اين 
حجم اجاره واقعاً كار ما را دشوارتر كرده است.

وى مى گويد: در دو ماه اخير نتوانستم اجاره را پرداخت كنم و اگر وضعيت اين طور پيش برود، مجبور 
به تخليه مغازه مى شوم. وى ادامه مى دهد: در حال حاضر تنها نياز مردم تأمين موادغذايى است كه به 
فروشگاه هاى مواد غذايى مراجعه مى كنند. وى مى گويد: در گذشته از ساعت هشت صبح در مغازه باز 
بود، ولى اكنون به دليل نبود مشترى ساعت 11 درمغازه را باز مى كنم و گاهى اوقات نيز به دليل مصرف 
برق مغازه را تعطيل مى كنم تا حداقل پول برق از جيبمان نرود. يكى از فروشندگان مانتو در بجنورد نيز 
با بيان اينكه قيمت مانتو ها نسبت به سال گذشته حدود دو برابر شده است، مى گويد: برخى از كسبه با 

نوسان نرخ دلار قيمت كالاى خود را بيشتر از اين تغيير مى دهند.
وى ادامه مى دهد: همه كالاها كه با دلار گران وارد كشور نشده است؛ با اين حال بسيارى از كسبه قيمت 
كالاهاى خود را برمبناى نرخ لحظه اى دلار تعيين و به مشترى اعلام مى كنند؛ اين دور از انصاف است.

يكى ديگر از كســبه مى گويد: يكى از مشكلات بازارپوشاك، بالا بودن نسبى قيمت هاست كه با توان 
مردم همخوانى ندارد و اين نيز به خاطر نبود واحد توليدى پوشاك در اين شهر است. كريمى مى گويد: 
اين روزها بازار به حدى كســاد اســت كه حتى فروش فوق العاده و تخفيف هاى چشمگير هم حريف 
اين كسادى نشده و نتوانسته بازار را تكان دهد.  رئيس اتاق اصناف خراسان شمالى نيز با بيان اينكه 
رويه ســختگيرانه، واردات را كم كرده است مى گويد: در خراسان شمالى احتكار و گرانفروشى نداريم، 

بلكه گرانى در بازار وجود دارد. مهدى اميدوار با اشــاره به اهميت اصناف به عنوان حلقه واســط ميان 
توليدكنندگان و مصرف كنندگان اظهار مى كند: بازاريان همواره در مواقع بحرانى در كنار بخش دولتى 
بوده اند و از معدود مجموعه هايى هستند كه بار مالى بر دوش دولت ندارند و از جايگاه ويژه اقتصادى و 

اجتماعى برخوردارند.
وى با تأكيد برافزايش بى رويه نرخ ارز ودلار و ايجاد تنش در بازار استان مى گويد: بازار خراسان شمالى 
از اين اتفاقات متأثر بوده است، اما  جز مواردى معدود و محدود گران  فروشى نداريم و تغييرات قيمت ها 
نوعى گرانى اســت. رئيس اتاق اصناف خراسان شمالى نبود واحد توليدكننده عمده و پخش كنندگان 
بزرگ در استان را ازجمله دلايل گرانى ها مى داند و مى افزايد: اقلام مصرفى در استان از شهرهاى بزرگ 
تأمين مى شــود و تغيير قيمت ها در كلانشهرها باعث نوســانات قيمتى در استان مى شود و براساس 

بازرسى هاى انجام شده گرانفروشى و احتكار  جز موارد جزئى در استان وجود ندارد.
وى مى گويد: گشت هاى بازرسى و نظارت با هماهنگى مجموعه هاى مربوطه طى ايام اخير در حال رصد 

بازار هستند تا دغدغه پايين بودن كيفيت يا قيمت نامتعارف وجود نداشته باشد.



در اولين اجلاس استادان و نخبگان بسيجى حوزه هاى علميه كشور عنوان شد

رفع فقر و ظلم نيازمند مديريت صحيح اقتصادى است

�واک

قدس  آيت االله نورى همدانى مرجع عاليقدر 
تشــيع گفت: رفع فقر و ظلم نيازمند مديريت 

صحيح اقتصادى است.
ايــن مرجع تقليد در اولين اجلاس اســتادان و 
نخبگان بسيجى حوزه هاى علميه كشور كه در 
مجتمع فرهنگى ولايت مشــهد مقدس برگزار 
شد،با اشاره به اينكه استادان حوزه هاى علميه در 
اجراى اقتصاد مقاومتى نقش مهمى دارند؛ افزود: 
علما بايد مبارزه با دشمن را با آگاهى و هوشيارى 

دنبال كنند.
وى اظهار داشــت: استادان حوزه هاى علميه در 
اجراى اقتصاد مقاومتى نقش مهمى دارند، آن ها 
از طريــق بهره گيرى از مبانى فقهى دين مبين 
اسلام مى توانند نقش خود را در اين بخش ايفا 

كنند.
آيت االله نــورى همدانى بيت المال و بانك ها را از 
جملــه موضوعات مهم دانســت و تصريح كرد: 
معــارف اعتقادى، عبادى، اخلاقــى، اقتصادى، 
مدنى، سياســى، فرهنگى، حكومتى و جهادى 
از جمله معارفى اســت كه از آيات قرآن كريم، 
روايات، احاديث و كتاب هاى اولياى الهى دريافت 

شده است.
وى تأكيد  كرد: دين مبين اسلام همراه با سياست 
بوده، در اين راســتا، معارف سياســى از جمله 
معارف مهم مورد تأكيد  در دين اسلام است. وى 
افزود: بدون ولايت هيچ عملى مورد قبول نيست، 
فرهنگ شيعه، فرهنگى غنى بوده، اسلام مردم را 
به تفكر تدبر و تعقل تشويق مى كند تا به اعتلا و 
رشد فكرى برسند، اين در حالى است كه اسلام 
به عنوان يك دين كامل، نياز به مجرى، حافظ و 
مبينى دارد و اين رســالت خطير بر عهده ولى 
فقيه است. وى اضافه كرد: حوزه هاى علميه بايد 
پيشگام حركت انقلابى بوده و علماى بسيجى نيز 

بايد پيشگام حركت جامعه به سمت نور باشند.

 استادان بايد تفكر انقلابى را 
در بدنه حوزه تزريق كنند

نماينده ولى فقيه در خراسان رضوى نيز در اين 
مراســم گفت: مراجع تقليدى همچون آيت االله 
نورى همدانى، راهبردى بسيار مهم براى حركت 
تكليفى در اين مقطع حســاس انقلاب اسلامى 
است. آيت االله علم الهدى با اشاره به رهنمودهاى 
حكيمانه آيــت االله نورى همدانــى؛ اظهار كرد: 
رهنمودهاى اين مرجع تقليد علاوه بر اينكه در 

جهت حجيت اســت، به دليل تجربه هاى بسيار 
آيت االله نورى همدانى در طول انقلاب، از اهميت 
بسيار بالايى برخوردار است. وى ادامه داد:انقلاب 
اسلامى ايران در ميانه راه است؛ تا پيروزى كامل 

راه زيادى داريم.
امام جمعه مشــهد مقدس تأكيد  كرد: انسجام 
اســتادان حوزه با محوريت ولايــت فقيه معنا 
مى يابد و بســيج استادان و نخبگان حوزه نيز با 
اين رويكرد تشكيل شده است. امروز استادان بايد 

تفكر انقلابى را در بدنه حوزه تزريق كنند.
نماينده ولى فقيه در خراســان رضوى با اشاره 
به عناصر و عواملى كه در خط جريان ســازى 
براى مرجعيت فكرى طلاب هستند، تأكيد  كرد: 
انسجام اســتادان حوزه با محوريت ولايت معنا 
مى يابد و بســيج استادان و نخبگان حوزه نيز با 
اين رويكرد تشكيل شــده است و رهنمود هاى 

مرجعيت در اين زمينه راهگشا خواهد بود.

 علما بايد دستاوردهاى انقلاب را با مردم
 در ميان بگذارند

رئيس سازمان بسيج مســتضعفان هم در اين 
مراســم گفت: نخســتين تهديد عليه انقلاب، 
عمليات روانى اســت كه دشــمن بــا تبليغات 

امپراتورى رســانه اى خود نمى گذارد حلاوت و 
شيرينى انقلاب اسلامى به كام مردم بنشيند.

سردار پاســدار غلامحســين غيب پرور افزود: 
حقانيــت نظام بايد از زبان اهلش بيان شــود و 
علما بايد دستاوردهاى انقلاب را با مردم در ميان 

بگذارند.
 وى بــا بيــان اينكه با وجود همه دشــمنى ها 
انقــلاب اســلامى نه تنهــا درجا نــزده، بلكه 
پيشــرفت هاى زيادى داشــته، افزود: در بخش 
پزشــكى، پيش از انقلاب 30 درصد پزشــكان 
از هنــد، فيليپيــن، پاكســتان و بنــگلادش 
بودنــد، اما امروز به 53 كشــور پزشــك اعزام 

مى كنيم.

رئيس سازمان بسيج مستضعفان ادامه داد: پيش 
از انقلاب ايمن سازى و واكسيناسيون جمعيت 
به 20 درصد هم نمى رسيد، اما امروز 97 درصد 
برنامه هاى واكسيناسيون  جمعيت زير پوشش 
هستند و ما كه تا سال 57 تنها هفت دانشكده 
پزشــكى با 700 دانشــجو داشــتيم امروز 47 

دانشگاه با 180 هزار دانشجو داريم.
غيب پرور بيان داشت: در اين 40 سال دشمن در 
دشمنى با انقلاب اسلامى كوتاهى نكرده است، 
ما اين شرايط را پذيرفته ايم، دست ما نمى لرزد و 

غمگين و مأيوس نيستيم.
رئيس سازمان بسيج مستضعفان اظهار داشت: 
توطئه ها عليه ايران، گاه رگــه فرهنگى دارد و 
گاه رگه اقتصادى آن پررنگ تر است و اين نشان 
مى دهد تهديدها عليه انقلاب تك بعدى نيست، 

بلكه تركيبى است.
وى اضافه كرد: آمريكايى ها مى خواهند مقاومت 
و ايســتادگى ملت را بشكنند، ولى ما بايد روى 
مواضع خود بايســتيم، مردم ثابت كرده اند اگر 
مسئولان را در كنار خود ببينند در مسير انقلاب 
هستند؛ بنابراين  در شــرايط كنونى دو وظيفه 
مطالبه گرى از موضع حق و تزريق اميد و نشاط 

به آحاد مردم را بر عهده داريم.

در حوالى امروز2

معاون دادستان مركز خراسان رضوى:
 خسارت ديدگان از قطع شدن هاى 

بى برنامه شركت برق، شكايت كنند
قدس: معاون دادســتان مركز خراسان رضوى گفت:شركت 
برق موظف به اطلاع رسانى دقيق و پيش بينى تمهيدات لازم 

براى جبران كمبود برق است .
قاضى بخشــى محبــى افــزود: درصورتى كــه از تقصير و 
بى مبالاتى شركت برق خسارت مالى يا جانى به شهروندان 
وارد شود بر مبناى تبصره ماده 145قانون مجازات اسلامى و 

قانون مسئوليت مدنى اين خسارت قابل مطالبه است.
وى اظهار داشت:ســالانه بودجه قابل توجهى به شركت برق 
براى جبران خســارت هاى ناشــى از قطعى برق يا حوادث 
غيرقابل پيش بينــى تعلق مى گيرد كه درصورت شــكايت 
شــهروندان و احراز تقصير و صدور حكم قطعى قابل مطالبه 

خواهد بود.

معاون هماهنگى امور عمرانى استاندار:

  ايجاد درآمد در حوزه گردشگرى به 
توسعه بيشتر منجر خواهد شد

بجنورد- خبرنگار قدس: معاون هماهنگى امور عمرانى 
اســتاندار خراسان شــمالى گفت: اگر يكى از اولويت هاى 
ما ايجاد درآمد در حوزه گردشــگرى باشــد، بدون شك 
سريع تر به توسعه و پيشرفت در اين حوزه دست خواهيم 
يافت.  رضا رجب زاده در كارگروه ميراث فرهنگى، صنايع 
دستى و گردشگرى اســتان اظهار داشت:خراسان شمالى 
داراى ظرفيت هاى قابل توجهى در حوزه گردشگرى است 
كه همين شــاخص هاى ويژه فرهنگــى مى تواند منجر به 
ايجاد تحول در اســتان شــود كه البته در اين مسير بايد 
از تبادل نظر و هم انديشــى دستگاه هاى اجرايى هم بهره 
بــرد. وى افزود: موضوع ميراث فرهنگى و گردشــگرى از 
اهميت ويژه اى برخوردار است و با توجه به اينكه در حوزه 
درآمدهــاى پايدار در تمامى كشــورها دغدغه هاى جدى 
وجود دارد بنابراين   توجه به اين حوزه مى تواند مشــكلات 

را كاهش دهد.

يك نماينده مردم در مجلس خواستار شد
 نظارت برنامه نويسى دانش آموزان 

در مدارس

نيشــابور- خبرنگار قدس: مدير آمــوزش و پرورش 
نيشــابور در شوراى آموزش و پرورش نيشابور گفت: ما در 
حــال حاضر 10هزار دانش آموز عضو پايگاه اوقات فراغت 
داريم كه اين اســتقبال مى طلبد اعتبــارى براى تجهيز 

كانون ها پيش بينى شود.
حســين مهرآبادى اظهاركرد: در سال تحصيلى پيش رو، 
مشــكلات عديده اى در بخش توسعه و تجهيز داريم و اگر 
خيران نيك انديش شهرســتان نبودند مشكلات بزرگى را 

بايد تجربه مى كرديم.
نماينده مردم نيشــابور در مجلس شوراى اسلامى هم به 
مشكلات موجود در مدارس حاشيه شهرنيشابور  پرداخت 
و افزود: فضاها و مدارس حاشــيه شهر مورد بررسى قرار 
گيرد و تلاش كنيم خيران را به ســمت حاشــيه شــهر 
هدايت كنيــم. حميدگرمابى عنوان كرد: تابســتان يك 
فرصت اســتثنايى براى بازسازى است كه دانش آموز بايد 
داشــته هايش را شناســايى كند و با يك انگيزه جديد و 

ظرفيت مضاعف سال تحصيلى جديد را آغاز كند.
هاجر چنارانى ديگر نماينده نيشــابور نيز گفت: نظارت بر 
نام نويســى دانش آموزان بايد با دقت تمام انجام شــود و 

قوانين ثبت نام بايد براى همه يكسان باشد.

 توضيح نمايشگاه بين المللى مشهد درباره 
خبر «فروش سگ هاى تزئينى نيم ميلياردى»

عطف به خبر منتشر شده با تيتر «فروش سگ هاى تزيينى 
نيم ميلياردى در نمايشــگاه بين المللى مشهد» در صفحه 
يك روزنامه قدس خراسان و شرح خبر مندرج در صفحه 
2 در تاريــخ 25 تيرمــاه، توضيحاتى را بــه حضور اعلام 
مى كند. خواهشــمند است براســاس قانون مطبوعات به 
عنوان جوابيه شركت نمايشگاه بين المللى مشهد در همان 

صفحات درج شود.
در چهاردهمين نمايشــگاه بين المللى دام، طيور و آبزيان 
مشهد بخشى از نمايشگاه به نمايش دام زنده و سگ هاى 

نگهبان اختصاص داشت.
اين سگ ها در دامدارى ها و مرغدارى ها و ساير مكان هاى 

مشابه به عنوان سگ نگهبان قابل استفاده هستند.
برخــلاف برخى شــايعات، هيچ گونه ســگ آپارتمانى يا 

تزيينى در اين غرفه موجود نبوده است.
در ضمن عكس مندرج در ذيل خبر آن روزنامه مربوط به 

نمايشگاه مذكور نيست.
توضيح قــدس: خبر «فــروش ســگ هاى تزئينى نيم 
ميليــاردى در نمايشــگاه بين المللى مشــهد» به نقل از 
خبرگزارى «فارس» است و روزنامه قدس هيچ گونه دخل 

و تصرفى در انتشار آن نداشته است.

  جشن هاى دهه كرامت
 در 10 بقعه متبركه خراسان شمالى 

بجنورد- خبرنگار قدس: معاون فرهنگى اداره كل اوقاف و 
امور خيريه خراسان شمالى از برپايى جشن هاى دهه كرامت در 
10 بقعه متبركه استان خبرداد. حجت الاسلام على اكبرصفرى 
اظهاركرد: ويژه برنامه هاى دهه كرامت شامل محفل انس با قرآن، 
مداحى و مولودى خوانى،   ندبه، دعاى كميل، مسابقات فرهنگى 
و صلوات خاصه امام رضا(ع) بوده كه در بقاع شــاخص استان در 
حال اجراست. وى افزود: در اواخر دهه كرامت نيز در قالب برنامه 
«زير سايه خورشيد» ميزبان كاروان آستان قدس رضوى در سه 
شهرستان هستيم. صفرى ادامه داد:برنامه «زير سايه خورشيد» 
همراه با ســخنرانى و مداحى در امامزاده حمزه رضا(ع) شيروان، 

سيد عباس(ع) بجنورد و امامزاده جعفر اسفراين برپا خواهد شد.

در همايش مدافعان حريم خانواده در بردسكن عنوان شد
 امكان ندارد دشمن ما را 

در لوازم آرايشى تحريم كند

بردســكن-خبرنگارقدس: به مناســبت دهــه كرامت و 
گراميداشت هفته عفاف و حجاب همايش بزرگ مدافعان حريم 
خانواده با شــركت بيش از 500 نفر از بانوان بسيجى شهرستان 
بردســكن برگزار شد. دراين همايش امام جمعه بردسكن با بيان 
اينكه چندين نوع حجاب در قران آورده شده است، اظهار داشت: 
حجاب چشــم نمونه اى از حجاب هاست كه به رعايت آن توصيه 
شده است.حجت الاسلام امينى تصريح كرد: حجاب مختص زنان 
نيست و متأسفانه مردان بى حجاب هم در جامعه ديده مى شود. وى 
حجاب در گفتار، حجاب در رفتار و حجاب پوشــش را نمونه هاى 
ديگرى برشــمرد و تصريح كرد:فلسفه حجاب در قرآن به زيبايى 
بيان شده است. وى به تحريم هاى ظالمانه دشمن در حوزه اقتصاد 
اشاره و بيان كرد: امكان ندارد دشمن ما را در لوازم آرايشى تحريم 
كند. وى عنوان كرد: هر جا بحث پيشرفت مملكت ماست تحريم 
مى كنند و هر جا كه مايه بدبختى است براى گسترش آن تلاش 

مى كنند.

 باز هم يك شايعه با هدف تخريب
فارس: چند روزى اســت در فضاى مجازى شــايعه اى درباره 
دستگيرى يكى از همكاران سلطان سكه در امارات مطرح شده 
است. برخى از شايعات در اين زمينه به دستگيرى يكى از فرزندان 
امام جمعه مشــهد در اين باره اشاره داشــت كه فرزند آيت االله 
علم الهدى نيز در صفحه اينستاگرام خود با رد اين موضوع نوشت: 
اصلاً سفرى به امارات نداشته ام و تاكنون نيز آقاى عابد را نه ديده ام 
و نه مى شناسم و ديروز نيز در جلسه اى در تهران شركت كرده ام. 
وى با رد شايعه دســتگيرى اش در اين باره افزود: هيچ ارتباطى 
با بازار ســكه و ارز نداشته و ندارم. يك منبع آگاه در گفت وگو با 
خبرگزارى فارس با تكذيب اين خبر گفت: ماجد علم الهدى در 
تهران حضور دارد و خبرهايى در خصوص دستگيرى وى كاملاً 
تكذيب مى شود. نكته جالب توجه در اين زمينه شايعات فراوانى 
اســت كه اين روزها درباره افراد مختلف در مشهد منتشر و به 
سرعت نيز تكذيب مى شود. در همين زمينه چند روز پيش نيز 
درباره تخريب مجسمه فردوسى در مشهد شايعاتى مطرح شده 

بود كه اساساً تكذيب شد.

نماينده مردم مشهد مقدس در مجلس شوراى اسلامى:
 بهبود وضعيت بافت حاشيه شهر مشهد 

اقدامى جهادى مى طلبد
قدس: نماينده مردم مشــهد در مجلس شوراى اسلامى گفت: 
مشــهد مشــكلات بزرگى در بافت هاى حاشيه اى و مناطق كم 
برخوردار دارد كه عوامل آن پيچيده اســت و حل اين معضلات 
تنها كار مؤسسات خيريه نيست. اميرحسين قاضى زاده هاشمى 
در مراسم كلنگ زنى مجموعه 180واحدى مشاركتى علويه در 
منطقه پنجتن اظهار داشــت: حتى اگر تمام ظرفيت خيريه اى 
مشهد را هم پاى كار بياوريم، امكان دارد تنها بتوانيم 10 درصد 
مســئله را حل كنيم، اما 90 درصد ديگر يــك كار جهادى را 
مى طلبد، برهمين اســاس بايد همه با هم دست به كار شويم تا 
شــايد بتوانيم در يك بازه 15 - 10ساله مشكلات اين منطقه را 
حل كنيم؛ زيرا اين كار در دو تا پنج سال آينده امكان پذير نيست.

 درخشش هنرمندان خراسان شمالى 
در جشنواره تئاتر منطقه اى ميثاق

بجنورد- خبرنگار قدس: سرپرست معاونت امور هنرى اداره 
كل فرهنگ و ارشــاد اسلامى خراسان شمالى گفت: هنرمندان 
خراســان شمالى در هفتمين جشنواره تئاتر منطقه اى ميثاق با 
عنوان «ترشــيز» خوش درخشيدند.  ابوالحسن حيدرى با اعلام 
اين خبر افزود: در اين جشنواره كه براى نخستين بار به  صورت 
منطقه اى و با حضور هفت اثر نمايشــى از استان هاى خراسان 
رضوى، شــمالى و جنوبى، يزد و سيســتان و بلوچستان از 21 
تا 24 تيرماه به  ميزبانى كاشــمر برگزار شد، «ابوالقاسم يزدانى» 
كارگردان اثر نمايشــى «غشمار» كارگردانى نخست و مقام سوم 
نويسندگى جشنواره را از آن خود كرد. وى اظهار داشت: در بخش 
بازيگرى زن نيز «آزاده حيدرزاده» توانست مقام دوم بازيگرى را به 
دست آورد. حيدرى همچنين خاطرنشان كرد: در اين جشنواره 
از «مســلم جعفرى» براى طراحى صحنه و «رضا جعفرى» براى 
طراحى نور نمايش«غشمار» قدردانى شد.  در اين دوره از جشنواره 
97 اثر به دبيرخانه ارسال و در بازبينى اوليه 55 اثر برتر انتخاب 

شدند و پس از داورى، هفت اثر با يكديگر به رقابت پرداختند.
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 سرورهاديان  حس هايى هســت كه نياز به تجربه 
ندارد، مثل عاشقى هاى بى ادعاى بسيار. عاشق كه باشى، 
فراق را خوب تر از بقيه احساس مى كنى و حالا پس از اين 
همه ســال كه از روزگار و خاطرات سال هاى دور روايت 
مى شود،حس مى كنى درست همين ديروز بود كه رفتن 

و نديدن و يك انتظار را تجربه كرده اى.

 سالروز31 سال فراق 
اين هــا را از نگاه پدر و مادرى درمى يابم كه درســت 25 
تيرماه 31 سال پيش شهادت پسرشان رابايد باورمى كردند.

اين هفته قرارمان منزل خانواده شــهيد «محمد ابراهيم 
حاجى پور» همراه با دوســتان مجموعه فرهنگســراى 
پايدارى است. وارد كه مى شوم،دلم پرمى كشد به همان 
روزهايى كه حس و حال دوســت داشتن هاى بى ادعا و 
كمك هاى خالصانه همه مردم براى حفظ خاك ، ناموس 

و دين بود.

 نوجوانى كه زود مردانه زيست 
كنار پدر و مادرشهيد كه مى نشينم، پرمى شوم از حس 
نياز،مهرى كه پس اين همه سال ذره اى كم نشده است. 
همان لحظه اول درمى يابم محمد ابراهيم 14 ســاله و 
دانش آموز دوم راهنمايى بوده كه به شــهادت رســيده 
است. پسرى كه خيلى زود مرد شد و مردانه رفتن را به 

ماندن ترجيح داد. 
 حــال مى دانم، محمد ابراهيم، متولد اول ارديبهشــت 
51 جعفرآباد تربــت حيدريه بــود و از روايت رفتن او 
كه مى پرســم، اين مادر مى گويــد: دوران جنگ بود و 
مــدام مى گفت دلم مى خواهد به جبهه بروم. همســرم 
همان دوران در كردستان بود، به واسطه شغلش كه در 

ژاندارمرى بود دو سال در جبهه بود.
حاج خانم طاهره خرســندى ادامــه مى دهد: يك بار از 
بجنورد و بار ديگر از تهران براى اعزام به جبهه رفته بود 
كه دنبالش رفتيم و برگشــت. بار آخر پدرش مأمور يت 
بود. سال تولدش را در كپى شناسنامه اش تغيير داده بود 

و عازم شد.

 آخرين ديدار
اين مادر شهيد از خاطرات رفتن پسرش مى گويد: وقتى 
مى خواست برود لباس هاى جديدش را عوض كرد. گفتم 
چرا لباس هاى قديمى ات را مى پوشــى، گفت با بچه ها 
سريك كارى قرار است برويم و آن ها هم همه لباس هاى 

معمولى تنشان است.
ناهار كوكو داشتيم گفتم بخور؛ گفت عجله دارم. گفتم بزار 
برايت توى ظرف بگذارم گفت كوكو را لاى نون برايم بگذار.

محمد رفت و ديگر نيامد و دوستانش گفتند، محمد به 
جبهه اعزام شده است. همان جا كه فهميدم، روى زمين 

نشستم و گفتم محمد ديگر برنمى گردد.

 جزيره مجنون و شهادت 
 حالا پدر اين شــهيد هم تأكيد  مى كند: وقتى از رفتن 
محمد خبردار شدم، يك حسى همان جا به من گفت كه 

ديگر پسرم را نمى بينم.
 حاج آقامحمد شفيع، پدر محمد ادامه مى دهد: 45 روز 
بعد از رفتن محمد به جبهه خبر شــهادتش را آوردند. 

درســت25 تير ســال 66 بود، او در جزيره مجنون به 
شهادت رسيد. 

 صداى در بود اما نيامدى 
مادر با بيان آنكه  شــب قبل از شــهادت خواب پسرش 
را ديده بود، بيان مى كند:خواب ديدم، محمد مى گويد، 
مامان من كه آمدم چرا در را باز نمى كنى. دوباره خوابيدم 
و همين خواب را ديدم. بار ســوم هم همان شب خواب 
محمد رهايم نمى كرد و خواب ديدم صداى در مى آيد اما 

هيچ كسى نيست.

 بغض، زبان مشترك احساس 
حالا بغض اين مادر ترك مى خورد، اشك زبان مشترك 

همه احساس هاست. نياز به ترجمه ندارد.
داغ دل مادرى كه از فراق فرزندش بعد از 31 سال هنوز 

مثل همان لحظه وداع  تازه است.
مادر محمد مى افزايد: از صبح بيقرار بودم و به همســرم 
گفتم چرا خبرى از محمد نيســت؟ نمــاز خواندم. به 
خيابان نخريسى رفتم، محلى كه رزمنده ها از آنجا اعزام 
مى شدند، گفتم، از بچه ام چه خبر؟ نامه اى، چيزى. گفتن، 

خبرى نيست. گفتم شهيد شده. هيچى نگفتن.
برگشتيم خانه اما دلم آشوب بود. حاج آقا آمد. همسايه ها 
آمدند و حــاج آقا را بردند كم كم ديدم همه اقوام دارند 
مى آينــد به خانه ما. هر كدام براى آمدنشــان، بهانه اى 
آوردند. كنار ستون خانه نشستم گفتم پسرم شهيد شده. 
مى دانم، ديشب به خوابم آمده بود و گفت،آمدم چرا در 
را بــاز نمى كنيد. حالا نگاه شــرجى مان كه به هم گره 
مى خورد، گريه مى شود حس مشترك. او مى گويد: داغ 
پدر و مادر و خواهر و برادر ســخت است، اما داغ فرزند 

كمر آدم را مى شكند.

 66 پرنده و يك پرواز 
 پدر شهيد ادامه مى دهد: به معراج شهدا رفتيم 66 شهيد 
را آورده بودند، تابوت ها روى هم بود، بدون آن كه كسى 

راهنمايى مان كند رفتيم سر پيكر محمدم. 
مادر اشــك هايش كه امانش را بريــده، پاك مى كند و 
مى گويد: بچه ام را كه ديدم، پايش قطع شده بود و همه 

بدنش پرازتركش بود.

 حالا نگاهش را به عكس پســرش مى دوزد و مى گويد: 
محمد هميشــه مى گفت دعا كن شــهيد شوم و باعث 
افتخار شما بشوم. او ادامه مى دهد: شهادت محمد باعث 
افتخار اســت، چرا كه اگر فرزند من و ديگران به جبهه 
نمى رفتند از اين مرزها چه كسى بايد محافظت مى كرد. 

 پس انداز براى سيد الشهدا
حالا اين مادر صبور اظهار مى دارد: يادم مى آيد آن زمان 
برايش دفترچه پس انداز باز كرده بودم و ماهى 10 تومان 
به حســابش واريز مى كردم. او هميشه به من مى گفت 
اگر شهيد شدم اين پس انداز را براى روضه سيدالشهدا 

خرج كنيد.

 پسرى كه از پدر سبقت گرفت 
پدرهم بغض مى كند و مى گويد: من دوسال در جبهه كردستان 

بودم و محمد 45 روز جبهه اما او از من سبقت گرفت.
درباره ويژگى هاى او نيز تأكيد  مى كند: پسرم مهربان بود، 
به دليل شغلم، مدام در مأمور يت بودم و هميشه همسرم 
از محمد تعريف مى كرد كه در نبود من مدام به مادرش 

مى گفته بار سنگين بلند نكن. من هستم.

 رفتن هايى براى ماندن 
پدر شــهيد محمد ابراهيم در پايان مى گويد: پسرهاى 
اين مرز و بوم براى كشورشان رفتند، خداكند مسئولان 
هميشه به خاطر داشــته باشند اين كشور با رفتن هاى 

آن ها ماند.

 يك ديدار صميمى متفاوت 
در تمام مدت مصاحبه حضور عليرضا دلبريان راوى خوب 
دفاع مقدس گفت و گو را در جهت يك ديدار صميمى 
متفاوت مهيــا مى كند و احمد منصــوب نقاش خوب 
شــهرمان نيز در طى اين گفت و گو چهره اين نوجوان 
شهيد را به رســم يادگار ترسيم مى كند و در پايان اين 

ديدار به اين خانواده عزيز صبور اهدا مى كند.
حالا كم كم پسرها و دخترها و نوه هاى اين خانواده هم 
به جمع ما مى پيوندند. حاج خانم با مهربانى مى گويد:6 
فرزند دارم سه دختر و سه پسر اما هنوز هم جاى محمد 

ابراهيم بين ما خالى است.

ساعتى در منزل دانش آموز شهيد محمد ابراهيم حاجى پور به بهانه سى و يكمين سالگرد شهادت

رفتن هايى براى ماندن

انسجام استادان حوزه با محوريت 
ولايت فقيه معنا مى يابد و بسيج 

استادان و نخبگان حوزه نيز با اين 
رويكرد تشكيل شده است. امروز 
استادان بايد تفكر انقلابى را در 

بدنه حوزه تزريق كنند

بــرش
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 واكنش هاى به يك ادعاى رئيس  پليس 

راهور خراسان رضوى
على محمدزاده: تعدادى از شــهروندان مشهدى در تماس با 
روزنامه قدس نسبت به ادعاى رئيس  پليس راهنمايى و رانندگى 
خراسان رضوى مبنى بر رسيدن 10 دقيقه اى مأمور ان به صحنه 
تصادفات انتقاد كردند. روزگذشــته خبرى بر روى سايت هاى 
خبرى خراســان رضوى قرار گرفت كه بر اســاس آن سرهنگ 
محمد باقر ســليمى رئيس پليس راهور خراسان رضوى مدعى 
شد: حداكثر زمان تعيين شده براى رسيدن پليس راهور به محل 
سانحه درون شهرى از زمان اعلام آن 15 دقيقه است، اما پليس 
استان به طور ميانگين بين هشت تا 10 دقيقه در محل حادثه 
حضور مى يابد. ساعاتى پس از انتشار اين خبر بود كه پيامك ها 
و تماس هاى شــهروندان مشهدى به روزنامه قدس آغاز شد كه 
همگى معتقد بودند اين زمان در مشــهد بسيار بيشتر از عدد 
اعلامى از سوى رئيس  پليس راهور است. يكى از شهروندان گفت: 
با توجه به ترافيك شــديد معابر مشهد عملاً در 10 دقيقه تنها 
مى توان دو يا سه چهارراه را طى كرد و حتى اگر اولين مأموريت 
تيم كارشناسى پليس باشيم امكان ندارد كمتر از 20 دقيقه به 
محل برســند مگر اينكه در يك كيلومترى محل استقرارشان 
تصادف بكنيم. شهروند ديگرى مى گويد:چند سال قبل بيشتر از 
يك ساعت معطل بوديم تا كارشناس تصادفات به محل تصادف 
برسد وقتى موضوع را پيگيرى كرديم گفتند تعداد كارشناسان 
تصادفات كم است ودر آينده نزديك با افزايش تعداد كارشناسان 

زمان معطلى شهروندان در زمان تصادف كاهش خواهد يافت.
البته اوضاع در سال هاى اخير بهتر شده، ولى باز هم با آنچه اعلام 
مى كنند فاصله دارد و اين رقم در مشــهد حداقل 2برابر زمان 

اعلام شده است.
شــهروند ديگرى اظهار داشــت: گفته رئيس  پليس راهنمايى 
و رانندگى درســت است چون ميانگين استان را اعلام كرده اند 
يعنى در شــهر كوچكى مانند چناران و فريمان كه در كمتر از 
پنج دقيقه به هر نقطه از شــهر مى توان رفت در كمترين زمان 
ممكن به سر صحنه تصادفات مى رسند ودر مشهد اگر بگوييم نيم 
ساعته مى رسند وقتى ميانگين سه شهر را حساب كنيم به عددى 
مى رسيم كه با ادعاى مطرح شده تناسب دارد، ولى آنچه مسلم 

است بايد ميانگين شهر مشهد به تنهايى اعلام شود.
شهروندى مدعى است به استناد گفته خود رئيس  پليس راهور تا 
اول تير ماه در شهرى به بزرگى مشهد فقط پنج تيم كارشناسى 
تصادفات وجود داشته و اكنون به 10 تيم افزايش يافته است كه 
به نظر مى رسد هنوز با استانداردها فاصله زيادى داريم واگر هر 
تيم قرار باشــد به تعدادى از تصادفات رسيدگى كند بى ترديد 
فردى كه در نوبت قرار دارد حداقل بايد چند 10 دقيقه منتظر 
باشد. با تمام اين اوصاف اميدواريم اولاً تعداد تصادفات به اندازه اى 
كاهش يابد كه نيازى به افزايش تيم هاى كارشناسى تصادفات 
نباشــد و ثانياً در وضعيت كنونى شرايط به گونه اى رقم بخورد 
كه شهروندان در كمترين زمان ممكن خدمات مورد نياز خود را 
دريافت كنند، ولى اعلام زمان دور از واقعيت، توقع شهروندان را 
بالا مى برد و موجب انتقاداتى در آينده از سيستم راهور خواهد بود.

رئيس كل دادگسترى خراسان رضوى تأكيد كرد
 استمرار مبارزه قاطع با مفاسد اقتصادى

قدس: رئيس كل دادگســترى خراسان 
رضــوى بر اســتمرار مبارزه با مفاســد 
اقتصــادى تأكيد كرد. حجت الاســلام 
والمسلمين مظفرى كه در جمع مسئولان 
و مديران دستگاه قضايى فعال در حوزه 
صنعت سخن مى گفت با اشاره به فرمان 

هشــت ماده اى مقام معظم رهبرى (مــد ظله العالى) درزمينه 
مبارزه با مفاسد افزود: چنانچه به اين تذكرات به صورت جدى 
گوش فرا داده مى شــد، امروز با بســيارى از مشكلات كنونى 
روبه رو نبوديم و از وقوع بسيارى از جرايم وتخلفات پيشگيرى 
مى شد.رئيس شوراى قضايى خراسان رضوى با تأكيد بر استمرار 
سياست هاى مجموعه قضايى استان درزمينه مواجهه شجاعانه 
و برخورد قاطعانه با سوء استفاده كنندگان از قانون و مجرمين 
حرفه اى خاطرنشان كرد: با عنايت به تأكيدات رهبرى معظم، 
رياست محترم قوه قضائيه ووظيفه شرعى و در چارچوب موازين 
قانونى؛ با مفاسد اقتصادى قاطعانه برخورد خواهيم كرد. رئيس 
كل دادگسترى خراسان رضوى افزود: در كنار برخورد قاطعانه با 
مفاسد و اعمال سياست هاى پيشگيرانه با هدف كاهش جرايم و 
آسيب هاى اجتماعى؛ همچون گذشته از كارآفرينان، صنعتگران 
و فعالان اقتصادى در چارچوب مبانى شــرعى و موازين قانونى 

حمايت خواهيم كرد.

 11 رشته قنات در داورزن مرمت شد

ايرنا:مدير جهاد كشاورزى داورزن گفت: امسال 11 رشته قنات 
اين شهرســتان به طول پنج كيلومتر با هزينه 9 ميليارد ريال 
مرمت و بهســازى شد. حسين تاج آبادى افزود: در سال زراعى 
جارى عمليات مرمت 22 رشــته قنات به طول 10 كيلومتر در 
دست اجراست كه تاكنون نيمى از اين قنوات مرمت شده است.

وى اظهار داشــت: بــراى مرمت اين قنــوات 10 ميليارد ريال 
اختصــاص يافته و 7 ميليارد ريال نيز با هميارى و مشــاركت 
كشاورزان داورزن جمع آورى شده است. وى با بيان اينكه احياى 
قنوات منجر به رونق بخش كشاورزى مى شود، گفت: در مجموع 
46 رشته قنات فعال در شهرستان داورزن نياز به احيا و مرمت 
دارد كه براى لايروبى كامل آن ها حدود 35 ميليارد ريال مورد نياز 
است.تاج آبادى افزود: قنات هاى داورزن 21 درصد از حجم آب 
بخش كشاورزى اين شهرستان را تأمين مى كنند و هم اكنون 46 
رشته قنات در اين منطقه با دبى 856 ليتر در ثانيه وجود دارد.

گردهمايــى صميمانه اســنپ تريپ 
با فعالان صنعت گردشــگرى مشهد 
بــا  تيرمــاه 1397  روز 25  عصــر 
محوريت همفكرى بــراى مقرون به 
صرفه كردن ســفر به شــهر مقدس 
مشهد براى تمام ايرانيان برگزار شد. 
با حضور مســئولان  اين گردهمايى 
شــهر، نمايندگان مجلــس و فعالان 
اميرحسين  ســيد  چون  گردشگرى 
قاضى زاده؛ عضو هيئت رئيسه مجلس 
و نماينــده مردم مشــهد در مجلس 
شوراى اســلامى، پروانه مافى؛ عضو 
شوراهاى  كميســيون  رئيسه  هيئت 
مجلس، حيدر خوش نيت؛ سرپرست 
معاونت اســتاندارى خراسان رضوى 
و فرماندار مشــهد، ابوالفضل مكرمى 
فر، مديركل ميراث فرهنگى، صنايع 
دســتى و گردشگرى استان خراسان 
رضــوى، مهدى فــروزان؛ مدير امور 
رفاهى زائران استان خراسان رضوى، 
مســعود منتجبى فر، معاونت سابق 
رضوى  خراسان  اســتان  گردشگرى 
و مشــاور عالى جامعه هتلداران كل 
كشــور، فريــد جواهرزاده؛ مشــاور 
و رئيــس حــوزه مديــركل ميراث 
فرهنگى، صنايع دستى و گردشگرى 
استان خراسان و البته مديران ارشد 
استارتاپ هاى اســنپ و اسنپ تريپ 

برگزار شد. 
ژوبين  نشســت،  ايــن  ابتــداى  در 
رئيــس هيئت مديره  نايب  علاقبند 
اســنپ درباره گروه اينترنتى ايران و 
شركت هاى زيرمجموعه اين هلدينگ 
توضيحاتــى را ارائــه كــرد: «گروه 
اينترنتــى ايــران داراى 6 شــركت 
جداگانه و مشــخص اســت. اسنپ 
با 700 هــزار راننــده 85 درصد از 
سيســتم حمل و نقل اينترنتى را بر 

دوش مى كشد.
اسنپ  تريپ،  اســنپ  باكس،  اسنپ 
فود، باميلو و هيت. حدود 15 ميليون 
نفر از سامانه اسنپ استفاده مى كنند 
و 8000 فروشــگاه نيز بــا باميلو در 

حال همكارى هستند.»
در ادامه اين نشست اميرعلى مهاجر؛ 
مدير ارشــد عملياتى اسنپ تريپ با 
بيان اينكه گردشــگرى آنلاين ايران 
بازارى با ظرفيت هاى بالاست، گفت: 
همواره براى مــردم مهم ترين عامل 
تأثيرگذار در انتخاب خدمات ســفر، 
قيمت بوده و مطالعات ما نشان داده 
بيــش از 70 درصد از كاربران قيمت 
بالا را مانع اصلــى اقامت در هتل ها 

مى دانند.
مدير ارشــد عملياتى اسنپ تريپ با 
تشــريح راهبرد هاى اين اســتارتاپ 

براى جذابيت خدمات به مســافران 
اظهــار كرد: مــا به جــاى پركردن 
بيلبوردهــاى تهــران، ترجيح داديم 
شــرايطى را بــراى ســفر آســان و 
مقرون به صرفه بــراى ايرانيان فراهم 
كنيــم و از ســويى كمــك كنيــم 
تــا هتل هــا در فصل ركــود تعداد 

مشتريانشان افزايش پيدا كند.
با اين برنامه ها توانســتيم فروشمان 
درصــد  ركــود 220  فصــل  در  را 
افزايش بدهيــم و در حال حاضر به 
پرفروش تريــن پلتفــرم آنلاين رزرو 

هتل در ايران تبديل شويم.
در ادامه اين نشســت، اميرحســين 
قاضــى زاده، نماينده مردم مشــهد 
در مجلس شــوراى اســلامى درباره 
موفقيت گروه اسنپ در ايران گفت: 
هميشــه كســب و كارهاى جديد با 
مقاومت هايى روبه رو مى شوند، ولى 
تجربه اســنپ نشــان داده است كه 
به  مى توانند  همواره  نوين  شيوه هاى 
تحول اقتصادى و رشــد منجر شوند. 
من معتقدم ايــن اتفاقات به اقتصاد 
ملى كشــور كمك خواهــد كرد. ما 
در مجلــس از گروه اســنپ حمايت 
خواهيم كرد؛ زيرا اســتارتاپ ها نقش 
ويژه اى در رشد درونزاى اقتصاد ايران 

ايفا مى كنند.

پروانــه مافــى، عضو هيئت رئيســه 
كميسيون شوراهاى مجلس به عنوان 
يكى از ســخنرانان ايــن گردهمايى 
با اشــاره به اهميت گردش مالى در 
حوزه گردشــگرى، گفــت: از گروه 
اســنپ به دليل طراحى بســته هاى 
ارزان ســفر براى خانواده هاى ايرانى 
تشــكر مى كنــم. زيرا گردشــگرى 
مهم تريــن حوزه بــراى توليد ثروت 
درجهان شناخته شده و شايد جالب 
باشــد كه بدانيد حــدود 10 درصد 
از گــردش مالــى جهــان در حوزه 

گردشگرى صورت مى گيرد. 
مافى با بيان اينكه در مشهد فقط از 50 
درصد ظرفيت هتل ها استفاده مى شود، 
گفت: اين روزها اقتصاد ملت ها به حوزه 
ديجيتال گره خورده و تمام كشورهاى 
قدرتمند مى دانند براى رشد اقتصادى 
به اســتارتاپ ها وابســته هستند. در 
آينده مرزهاى سياســى و جغرافيايى 
تغيير معنا خواهند داد و نشــانه هاى 
آن هم كاملاً مشــخص است. ما بايد 
براى آينــده اقتصاد خــود به تجهيز 
بخش ديجيتال بويژه نقض استارتاپ ها 
توجه كنيم و يادمان باشد گره خوردن 
صنعت گردشگرى و تجارت الكترونيك 
راهگشاى مؤثرى براى گسترش سفر 

در كشور خواهد بود.

استراتژى «اسنپ تريپ» براى مقرون به صرفه كردن سفر به مشهد مقدس
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مخاطبان گرامى!
در  را  خــود  نظــرات  لطفــاً 
خصوص اين مطلب  به شماره 

300072305 پيامك كنيد.

سوژه از شما / پيگيرى از ما

در راستاى رسالت مطبوعاتى وظيفه خود مى داند در جهت رفع مشكلات مردمى،  
سوژه هاى ارسالى از سوى خوانندگان  عزيز    در حوزه هاى شهرى، اجتماعى، 

اقتصادى و ...  را پيگيرى و منعكس كند .

لطفاً ابتداي پيام كلمه «سوژه» را قيد نماييد.

شماره پيامك:   300072305

در راستاى رسالت مطبوعاتى وظيفه خود مى داند در جهت رفع مشكلات مردمى،  

منتظر سوژه هاى شما از طريق سامانه پيامكى  هستيم.

فاطمه معتمدى ايجــاد پايانه پروتئينى 
در كلانشــهر مشهد با جمعيت ساكن بيش 
از 3 ميليــون نفر يكــى از نيازهاى مغفول 
مانده اى اســت كه راه انــدازى آن مى تواند 
مواد پروتئينى مانند مرغ و ماهى را با قيمت 
مناســب و بدون واسطه از توليد به مصرف 

در اختيار مردم قرار دهد.
اين اقدام به نفع مردم اســت تا مايحتاج خود 
را در اين حوزه به قيمت ارزان ترى خريدارى 
كنند و توليد كننده نيز مى تواند بدون واسطه 
محصول توليدى را به بازار عرضه كند و در اين 
بين آن چه مهم است، اينكه دست واسطه ها 
از بازار كوتاه در نتيجه محصول با قيمت ارزان 

ترى به دست مشترى مى رسد.
وعده راه اندازى اين بازار در شوراى گفت و گوى 
دولت و بخش خصوصى خراسان رضوى سال 
95، اين نويد را در دل مردم مشهد ايجاد كرد 
كه مى توانند همانند مردم تهران در يك بازار 
بزرگ و كامل مايحتاج خود را در بخش مواد 
پروتئينى به طور مســتقيم از توليد كننده با 

قيمت و نرخ مناسب خريدارى كنند.

 18 ماه معطلى بى نتيجه
دبير انجمن صنفى مرغداران گوشتى خراسان 
رضوى درباره تحقق اين وعده اظهار داشت: با 
گذشت بيش از 18 ماه هنوز اين وعده محقق 
نشده اســت در حالى كه قرار بود با همكارى 
دولــت و نيز بخش خصوصــى مانند اتحاديه 
و تشكل هاى ذى ربط ســرمايه گذارى و كار 

راه اندازى شود.
ســلطان محمدى در گفت و گو با خبرنگار ما 
افزود:تشكل ها و اتحاديه هاى ذى ربط به دليل 
مشــكلات اقتصادى توان مالى براى سرمايه 
گذارى در اين بخش را ندارند؛ چرا كه در چند 
ســال اخير بخش عمده سرمايه هاى توليد از 
بين رفته است و واحدهاى توليد مرغ گوشتى 

متضرر شده اند.

 همكارى نكردن دولت در اعطاى وام
وى بــا بيان اينكــه از ســوى ديگر دولت 
نيــز همكارى نكــرد و در حالــى كه قرار 
بــود وام ارزان قيمت بــراى خريد مكان و 
ســرمايه گذارى در اين پايانه را تأمين كند، 
اضافه كرد: در نتيجه كار ابتر مانده اســت. 
به نظر مى رسد بخش دولتى انگيزه نداشت 

اين قضيه سر و سامان يابد. 
وى بــا بيان اينكــه براى اجرايى شــدن اين 
وعده ســازمان جهاد كشــاورزى بــه عنوان 
متولى توليد و دبير ســتاد تنظيم بازار استان 
مى توانست بيشــترين تأثير گذارى را داشته 
باشد،گفت:متولى توليد در اين حوزه سازمان 
جهاد كشاورزى است كه مى توانست با ارتباط 
با مدير كل يا معاونت اقتصادى اســتاندارى 
موضوع را سر و سامان دهد و يا از محل بودجه 
ســازمان رقمى را براى راه انــدازى اين پايانه 
اختصاص دهــد و از اين طرح حمايت كنند 

كه نشد.

 ضرورت اختصاص زمين از سوى جهاد 
وى در اين رابطه كه قرار بود زمينى در اماميه 
از ســوى شــهردارى در قالب تهاتر با بخش 
خصوصى بــراى راه انــدازى پايانه پروتئينى 
مشهد اختصاص يابد،خاطر نشان كرد:اين كار 

هم انجام نشد.
ســلطان محمدى ادامه داد:ســازمان جهاد 
كشــاورزى اســتان در بزرگراه آسيايى داراى 
ملك مناســب و بزرگى اســت كه مى تواند 

به اين كار اختصاص يابد تــا باراندازى مانند 
ميدان بزرگ بهمن در تهران در بخش عرضه 
مستقيم توليد به مصرف مواد پروتئينى ايجاد 
شود، بويژه اينكه اين مكان بهترين مكان براى 
بارانداز است.ولى گويا جهاد كشاورزى تمايلى 

براى اين كار ندارد.
وى با بيان اينكه پيشنهاد استقرار پايانه مواد 
پروتئينى در اين مكان به جهاد كشاورزى ارائه 
شده است،گفت:در زمانى كه طرح ايجاد اين 
بارانداز دربهمن ماه سال 95 مطرح شد، مقرر 
بود در اســرع وقت و به صورت ضرب الاجلى 

اين پايانه راه اندازى شود.

 توافقى كه به نتيجه نرسيد
وى درباره نقش شــهردارى بــا در اختيار قرار 
دادن زميــن براى ايجاد اين پايانه خاطرنشــان 
كرد: شهردارى نقش مهمى دارد، حتى در دوره 
قبلى شورا و شهردارى مشهد اين موضوع از سوى 
انجمن توليد كنندگان مرغ گوشتى استان مطرح 
شد و البته توافقى نيز در اين خصوص در جلسه 
علنى شوراى شهر حاصل شد و بر مبناى آن مقرر 
شد شهردارى مكان و حتى پروانه ساخت صادر 

كند تا اين پايانه به صورت مشاركتى ساخته شود. 
در اين ارتباط اختصاص زمين در چند جاى شهر 
كه يكى از آن محدوده ميدان فردوســى مشهد 
بود نيز پيشنهاد شد و شهردارى و شورا پاى كار 
بودنــد، اما قدرى كوتاهى بخش خصوصى و نيز 
موضوع انتخابات شــورا و تغييرات در اين بين 

سبب شد كار عملياتى نشود.

 تغيير دغدغه 
وى اضافه كرد:در دوره جديد شهردارى و شوراى 
شــهر هر چند هنوز اين موضوع مجدد از سوى 
انجمن مطرح نشــده اســت، با اين حال طبق 
برداشت شخصى معتقدم دغدغه اين دوره شورا و 
شهردارى بيشتر در بحث كارهاى توريستى است.

عضو هيئت  مديره انجمــن صنفى مرغداران 
گوشــتى خراســان رضوى در اين باره كه به 
نظر مى رســد اجراى اين طرح فراموش شده 
باشد،گفت:بله به نظر مى رسد اين طرح منتفى 
شده اســت؛ چرا كه انگيزه اى براى اجراى آن 
وجود ندارد اين در حالى اســت كه مرغ جزو 
اقلام راهبردى معيشتى مردم است و حمايت 
دولــت را مى طلبد. بنابراين ســازمان جهاد 
كشــاورزى و تعاون روستايى استان به عنوان 
حامــى توليد مى توانند از زمين ها و اراضى در 
اختيار، فضايى را براى اين امر اختصاص دهند.

 نظارت راحت و مستقيم تر
وى در اين باره كه چه تضمينى وجود دارد كه در 
صورت ايجاد اين پايانه به جاى توليد كننده واقعى 
كه مى تواند خروجى آن دسترسى مردم به مواد 
پروتئينى با قيمت ارزان باشد، دلالان و واسطه ها 
حضور نداشته باشند، گفت: وقتى دولت زمين و 
امكانات را در اختيار توليد كنندگان براى عرضه 
اين كالاى اساســى و مهم قرار دهد، مى تواند با 
لحاظ ضوابط و رعايت صلاحيت ها بر اين موضوع 
و دغدغه نيز نظارت كند تا در اين پايانه واحدهاى 
توليدى با هدف عرضه مســتقيم كالا به مصرف 

كننده حضور داشته باشند.  

مجتمعى كه مى توانست واسطه ها را حذف كند

پايانه پروتئينى مشهد؛ وعده اى كه 2 ساله شد

 مرغ كالاى راهبردى و اساسى 
ســلطان محمدى تأكيد  كــرد: معتقديم دولت بايد اين زميــن را براى اين مهم 
اختصاص دهد، توضيح بيشــتر اينكه دولت مى گويد مرغ جزو كالاهاى اساسى و 
مهم است و بر قيمت و بازار آن نيز نظارت دارد. بنابراين حالا كه قرار است با استقرار 
اين پايانه دسترســى مردم به مرغ به قيمت مناسب و بدون واسطه تسهيل شود، 

نبايد بگويد كه نمى توانيم زمين براى ايجاد اين بارانداز اختصاص دهيم.
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روی �ط حاد� قدس گزارش مى دهد

اورژانس جديد بيمارستان قائم در كماى 10 ساله
هنگامه طاهرى طولانى شــدن ســاخت 
پروژه اورژانس بيمارســتان قائم كه از ســال 
86 آغاز شــده رسيدگى به بيماران اين بخش 
را با مشــكلات متعددى روبه رو كرده اســت. 
اين در حالى اســت كه اين بيمارستان يكى از 
بيمارســتان هاى دولتى تحت نظارت دانشگاه 
علوم پزشكى است و پيشتر هم نحوه رسيدگى 
به بيماران در آن مغضوب وزير بهداشــت واقع 
شــده بود. البته اتمام آن قطعاً ارائه خدمات به 
بيماران و مراجعين را متحول خواهد كرد، اما 
در حال حاضر هنــوز تا اتمام پروژه نيمه كاره 
اورژانس بيمارستان مذكور همچنان با كاستى 
در ارائه خدمات به بيماران و شكايات پى در پى 

آنان مواجه هستيم.
در حال حاضر با اينكه مســئولين از پيشرفت 
فيزيكى ساختمان ياد مى كنند، اما از بيرون تنها 
اسكلتى از آهن و ديوارهاى پيش ساخته خود 

نمايى مى كند.

 اورژانسى غير استاندارد
در اين زمينه يكى از پزشكان بيمارستان عنوان 
مى كند:10 ســال اســت كه اين بنا در حال 
ساخت اســت. اين در حالى است كه اورژانس 
فعلى بيمارستان مطابق استاندارد هاى جهانى 
نبوده و احتمال عفونت را در بيماران بالا مى برد.
او اظهــار مى دارد: ماهيت اورژانس اين اســت 
كه حداقل طى زمان 30 ثانيه و  حداكثر ســه 
دقيقه پزشك در اورژانس بالاى سر بيمار باشد 
در حالى كه در اورژانس فعلى به خاطر كمبود 
پرســنل و امكانات عملاً مطابق استانداردهاى 

جهانى كار پيش نمى رود.

 خدمات صدقه سرى به بيمار
همراه يكى از بيماران هم به خبرنگار ما مى گويد: 
ما در بيمارســتان ها فرهنگ پذيرش بيمار را 
نداريم در بيمارستان هاى دولتى هم وضع بدتر 
است، به طورى كه رفتار پرسنل طورى است 

كه انگار به بيمار صدقه سرى مى دهند.
او بيان مــى دارد: ورودى اورژانس بايد تونلى و 
زيرزمينى باشد تا آمبولانس بتواند سريع و به 
دور از آلودگى هــاى بيرون بيمار را به اورژانس 
منتقل كند. اين در حالى است كه اورژانس قائم 
حتى به اندازه كافى ويلچر براى بيمارانش ندارد. 
وى ادامه مى دهد: مادرم را براى بسترى آورده ام 
به بيمارستان روزى كه او را به اورژانس منتقل 

كرديم بــراى گرفتن يك ويلچر كلى معطلى 
كشيديم با اينكه مادرم ناراحتى قلبى داشت و 
مى بايست سريع تر مورد معاينه قرار مى گرفت، 
امــا براى گرفتن يك ويلچــر كلى خواهش و 
التماس كرديم و كارت شناسايى تحويل داديم 

و مراحل ادارى را گذرانديم.
وى اضافه مى كند: در شــرايطى كه مادرم درد 
مى كشيد و من هم دستپاچه بودم، مرا درگير 
كارهاى حاشــيه اى كرده بودند. يعنى نه تنها 
امكانات شان كافى نيست كه همراه بيمار را هم 
دچار اضطراب مى كنند. در حالى كه مى دانند 
بيمار ممكن است احتياج به ويلچر يا برانكارد 
داشته باشــد. بنابراين بايد ويلچر را جلوى در 

بگذارند نه اينكه بيمار را معطل تهيه آن كنند.
يكى از پرستاران كه نخواست نامش فاش شود 
نيز درخصوص لزوم ســرعت عمــل اورژانس 
اذعان مى دارد: تصور كنيد بيمارى با سوختگى، 
گازگرفتكى يا بر اثر شكستگى و... با خانواده اى 
مشوش وارد اورژانس شود. اينجا سرعت عمل 
از وظايف اورژانس اســت، امــا مى بينيد يك 
پزشك و يكى دو تا پرستار در اورژانس هست 
با 50 تا بيمار. در حالى كه ما اين همه پرستار 
بيكار در جامعه داريم، ولى حاضريم اين همه 

مشــكل را به جان بخريم و از پرستاران بيكار 
استفاده نكنيم. وى علاوه بر اين تأكيد مى كند 
كه حتى اگر بخواهيم از ديد جامعه شناسى هم 
به موضوع نگاه كنيم، اين تأخيرها و اســتفاده 
نكردن از پرستاران بيكار نوعى تحميل هزينه به 

جامعه است؛ نه صرفه جويى!

 اورژانس ناتمام قائم كى تمام مى شود؟
معاون توســعه مديريت و منابع دانشــگاه 
علوم پزشكى مشهد درخصوص زمان اتمام 
ســاختمان نيمه كاره اورژانس بيمارستان 
قائم مى گويد: پروژه ناتمام اورژانس جديد 
بيمارســتان قائم بعد از 10 سال، تا پايان 

سال 97 به بهره بردارى مى رسد.
دكتر بحرينــى مى افزايد: ســاخت اين پروژه 
كه توسط مسكن شهرســازى و با درخواست 
دانشگاه علوم پزشكى آغاز شد به دليل مواجهه 
با كمبود اعتبارات پروژه هاى عمرانى با تأخير 
در ســاخت روبه رو شد به طورى كه در پايان 
سال 96 تنها 12 درصد رشد فيزيكى يافته بود.
او ادامه مى دهد: اينك از چهار ماه قبل با در 
دست گرفتن ســاخت آن توسط دانشگاه و 
اختصاص اعتبارات لازم با پيشرفت فيزيكى 

قابــل ملاحظه اى روبه رو شــده اســت. به 
طورى كه در حال حاضر 65 درصد پيشرفت 

فيزيكى دارد.
او درخصوص هزينه اى كه تا كنون به ساخت 
آن اختصــاص يافته مى افزايــد: براى تكميل 
و بهره بردارى از دو ســقف اين پروژه شــامل 
طبقــه همكف و زير زمين تا كنــون اداره راه 
و شهرســازى 8 ميليارد تومان هزينه كرده و 
بقيه آن را تا سقف 20 ميليارد تومان از محل 
اعتبارات داخلى و اعتبارات ويژه وزارت بهداشت 

تأمين خواهد شد. 
دكتر بحرينى البته درباره كل هزينه هاى اين 

ساختمان پاسخ شفافى نداد!!!
وى يادآور مى شــود: گودبردارى پروژه با 500 
ميليون تومان اعتبار آغاز شــد و به دليل عدم 
تأمين اعتبار متوقف شد و در نهايت 15 بهمن 
سال گذشــته تحويل دانشگاه شــد و از 15 
فروردين امسال هم ادامه كار توسط دانشگاه در 

حال انجام است.
وى در مورد گنجايش و امكانات اين اورژانس 
بيان مــى دارد: تأمين100 تخت بســترى با 
فضاهاى جانبى آن نيز بــا 20 ميليارد تومان 

توسط وزارت بهداشت انجام خواهد شد.

آب و �وا
  پيش بينى تداوم گرما تا 13 مرداد

قدس: معاون شبكه پايش سازمان هواشناسى شرايط دمايى 
كشــور را طى سه هفته آينده پيش بينى كرد و گفت: تا 13 
مرداد ميانگين دماى بيشتر مناطق كشور بويژه شرق نسبت به 

بازه مشابه بلندمدت چهار درجه بيشتر خواهد شد.
به گفته وى از 31 تيرماه تا 13 مردادماه دماى بيشتر مناطق 

كشور مشابه هفته پايانى تيرماه خواهد بود.
وى همچنان از افزايش چهار درجه اى ميانگين دما نسبت به 

مدت مشابه بلندمدت خبر داد.

یاددا�ت
  «بدَ مسكن» يا «بى مَسكن» 

بر احوال كدام بايد بيشتر گريست؟
يكم. عباس آخوندى، وزير راه و شهرسازى اين روزها بيش از 
هر وقت ديگر، موضوع «بد مَسكَن» ها را مطرح مى كند.... اين 
سخنِ امروزِ من در تيرماه 97نيست. سخن يك گزارشگر است 
كه در شــهريورِ پارسال در روزنامه اش، نوشته.... بررسى هاى 
پس از آن تاريخ هم نشــان مى دهد، اصطلاحِ «بدَ مَسكَن» به 
كليدواژه اى رايج در ادبيات مردانِ وزارت راه و شهرسازىِ آقاى 
آخوندى تبديل شده.... در همان گزارش به نقل از آقاى وزير، 
از 19 ميليون «بدَ مَســكن» در كشور، خبر داده شده است. 

(روزنامه ابتكار، شهريور 96). 
دوم. عباس آخوندى در شــهريور 96 در مشــهد گفته: 36 
درصد از جمعيتِ خراســان رضوى در وضعيت «بدَ مَسكَنى» 

و ناهنجار، زندگى مى كنند. 
سوم. رويكردِ آقاى وزير به گفتمان «بد مسكنى»، آيا به معناى 
ضربه فنى كردن معضل «بى مَســكَنى» است؟... يعنى آقاى 
عباس آخوندىِ عزيز، مشــكلِ هموطنان بدون خانه را حل 
كــرده و حالا مى خواهد، خيزِ بلند بردارد و برود، ســر وقت 
«بى مسكن» ها تا كيفيت سَرپنَاهشان را بهبود ببخشد؟... اگر 
چنين اســت كه بايد به بانگ بلند و به سبك و سياقِ هادى 

عامل عزيز، بگويم: خداقوت پهلوان ! خسته نباشى، دلاور! 
چهارم. دوســت نازنينى دارم در حاشيه شهرِ مشهد زندگى 
مى كند. خانه شان را از نزديك ديده ام. جزو حاشيه نشين هاى 
كمى تا قســمتى خوش اقبال است، اما ديدنِ چارديوارى او، 
تصويرِ واقع بينانه اما تلخ را از «بدَ مَسكنى»، به من مى دهد.... 
مى خواهم بگويم، پديده «بدَ مَسكنى»، بحث انتزاعى و زاييده 
خيال پردازى هاى آقاى وزير نيست و يك «واقعيت» است كه 

بايد بپذيريم  و برايش چاره كنيم. 
 پنجــم. در گير و دارِ اين بحثِ قشــنگ، مبادا آن هايى كه 
سرپناه ندارند، به «شهروندِ درجه دو» تبديل شوند. مهم است 
بدانيم، «نقشــه راه» در وزارتخانه اى كه متولى خانه دار شدن 

مردم است، چيست؟... 
«بد مســكن» ها يا «بى مسكن» ها ؟ يا مى خواهيم هر دو را به 

موازاتِ يكديگر پيش ببريم؟ 
ششم. دولتى كه وزير راه و شهر و خانه سازى اش، با «مسكن 
مهر» ميراثِ دولتِ پيش از خودش سرِناسازگارى دارد و سايه 
آن را با تير مى زند، براى «بد مسكن» ها و «بى مسكن» ها چه 
مى خواهــد بكند؟... اين روزها كه ارزيابى كارشناســى از راه 
اندازى «مَسكَن اجتماعى» همان گزينه جايگزين و پرُ سر و 
صداى دولت كه پيرامون اش، تبليغات فراوان نيز شد، چيزى 
«نزديك به صفر» اســت، نشست هاى استادان شهرسازى در 
دانشــگاه ها و پژوهش هاى پايان نامه اى، هيچ ســقفى را در 
كشورما بالاى سَر آدم ها نمى برََد و هيچ آلونكى را به يك خانه 
باكيفيت و استاندارد تبديل نمى كند.... يك ضرب المثل كهن 

پارسى مى گويد: «به عَمَل كار برآيد، به سخندانى نيست».

  زورگير 15 ساله هم سلولى پدرش شد

قدس:  با اعلام سرقت در يكى از پارك هاى مشهد با تهديد چاقو 
و توسل به زور تحقيقات پليسى آغاز شد. 

 بررسى ها نشان مى داد كه پسرى نوجوان عامل اين سرقت خشن 
بوده اســت. كلانترى شهيد هاشمى نژاد مشهد در پيگيرى اين 
پرونده با توجه به ســرنخ هاى موجود، عامل سرقت را شناسايى 

و دستگير كردند.
متهم پسرى 15ساله است كه فرزند طلاق بوده و پدرش نيز به 

اتهام سرقت هاى حرفه اى مدتى در حبس بوده است.
پليس مشهد اين پسر نوجوان را چندى قبل نيز به اتهام سرقت 

موتورسيكلت دستگير كرده بود.

  واژگونى پرايد در مه ولات 7 كشته و 
مصدوم به جا گذاشت

رسائى فر: واژگونى خودرو پرايد در شهرستان مه ولات هفت 
كشته و مصدوم بر جاى گذاشت. مسئول اورژانس 115 مه ولات 
با اعلام اين خبر گفت: در ساعت 4 بامداد ديروز حادثه واژگونى 
خودرو پرايد در كيلومتر پنج محور مهنه به تربت حيدريه به مركز 
اورژانس 115 اعلام شــد كه بلافاصله يك دستگاه آمبولانس از 

پايگاه اورژانس مهنه به محل حادثه اعزام شد.
محمدرضا چهلسرى اظهار كرد: متأسفانه يك مصدوم در محل 
حادثه فوت و 6 مصدوم ديگر توسط آمبولانس هاى پايگاه اورژانس 
مهنه و شادمهر و يك دستگاه آمبولانس هلال احمر به بيمارستان 

نهم دى تربت حيدريه اعزام شدند.
مسئول اورژانس 115 مه ولات عنوان كرد: متأسفانه يكى ديگر 
از مصدومين منتقل شــده به علت شدت جراحات وارد شده در 

بيمارستان نهم دى تربت حيدريه فوت كرد.

  قاتل فرارى به دام افتاد
ايسنا: فرمانده انتظامى شهرستان تايباد از دستگيرى قاتل فرارى 

19 ساله در تايباد خبر داد.
ســرهنگ على اكبر قربانى گفت: در پــى وقوع يك فقره نزاع و 
درگيرى كه هفته گذشــته در يكى از خيابان هاى تايباد رخ داد 
فردى 21 ساله بر اثر ضربات چاقو به قتل رسيد و ضارب از صحنه 

جرم فرار كرد.
وى افزود: در پى قتل اين جوان تايبادى و متوارى شدن قاتل از 
محل وقوع جرم به سمت شهرهاى شمالى كشور، دستگيرى قاتل 
به صورت ويژه در دستور كار پليس آگاهى انتظامى شهرستان قرار 
گرفت. قربانى گفت: پس از انجام پايش هاى اطلاعاتى هويت قاتل 
شناسايى و طى عمليات هاى روانى و ارتباط هاى تلفنى حين ورود 
به تايباد در ايست وبازرسى شهيد بافنده توسط مأموران پليس 

انتظامى دستگير شد.
فرمانده انتظامى شهرستان تايباد بيان كرد: متهم در اعترافات خود 
به قتل انجام شده اعتراف كرد و براى سير مراحل قانونى تحويل 

مراجع قضايى شد.

  زلزله به 2 روستاى جاجرم 

خسارت وارد كرد
بجنورد-خبرنگار قدس: فرماندار جاجرم درخراسان شمالى 
گفت: زلزله 4/9 ريشترى صبح روز گذشته به واحدهاى مسكونى 
روســتاهاى قلى و كلاته ترك كه عمدتا قديمى ســاز هستند، 

خسارت وارد كرد.
على اكبر محبى ميزان خســارت وارده به واحدهاى مســكونى 
روســتاى قلى را 50درصد و روســتاى كلاته ترك را 30 تا 40 
درصد دانست و گفت: زلزله خسارت جانى در پى نداشته است و 

تنها دو نفر به علت ترس از زلزله و به هنگام فرار مصدوم شدند.
وى افزود: هم اكنون سكونت در واحدهاى مسكونى اين دو روستا 
به علت ترك خوردگى خطرناك است و به همين دليل ساكنان 

آن ها در چادرها اسكان اضطرارى داده شدند.
فرماندار جاجرم گفت: بر اثر زلزله منبع آب كشاورزى 1200

مترمكعبى به علت قرار داشتن در دامنه كوه روستاى قلى و ريزش 
سنگ و خاك تخريب شده كه نياز به بازسازى كامل دارد.

محبى افزود: تمامى دستگاه هاى امداد رسان در منطقه زلزله زده 
حاضر هستند و در بازديدهايى كه به همراه مسئولان دستگاه هاى 
كمك رسان از روستاها انجام شــد به روستاييان قول داده شد 

واحدهاى مسكونى خسارت ديده بازسازى خواهد شد.
فرماندار جاجرم افزود: زلزله در چند روستاى ديگر هم خسارت به 
صورت محدود و آن هم ترك خوردگى برخى واحدهاى قديمى 
ســاز وارد كرده است. وقوع زلزله صبح ديروز موجب ترس اهالى 
روســتاهاى همجوار دامنه هاى رشــته كوه آلاداغ شد و ريزش 
سنگ موجب ايجاد گرد و غبار در دره هاى اين رشته كوه شد كه 

از فاصله دور هم قابل مشاهده بود.

  دستگيري سارقان حرفه اى 

نخ هاي ابريشم 
نيشابور- خبرنگار قدس: فرمانده انتظامي شهرستان نيشابور از 
شناسايي و دستگيري سارقان حرفه اي نخ هاي ابريشم به ارزش 

تقريبي 100 ميليون ريال در اين شهرستان خبر داد.
سرهنگ حسين دهقان پور اظهار كرد: در پي اعلام تخريب يك 
انبار و ســرقت نخ هاي ابريشــم در يكي از روستاهاي دهستان 
بلهرات بخش ميان جلگه شهرستان نيشابور، موضوع به صورت 

ويژه در دستور كار پليس قرار گرفت.
وى گفت: مأموران پاسگاه انتظامي بلهرات پس از بررسي دقيق 
سرقت به يكي از سارقان سابقه دار مظنون شدند كه با هماهنگي 

مقام قضايي وي در يك اقدام غافلگيرانه دستگير شد.
وي خاطرنشان كرد: متهم 21 ساله در مواجهه با ادله و مستندات 
پليس به ســرقت حــدود 10 كيلوگرم نخ ابريشــم با كمك و 
همدستي يكي از دوستانش به ارزش تقريبي 100 ميليون ريال 
اعتراف كرد كه ديگر همدست متهم نيز در يك عمليات ضربتي 
ديگر دستگير شــد. فرمانده انتظامي شهرستان نيشابورتصريح 
كرد:متهمان 21 و 17 ســاله پس از تشــكيل پرونده براى سير 

مراحل قانوني به دادسرا معرفي شدند.
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كشاورزان در گفت وگو با قدس گلايه كردند

قطع مكرر برق چاه هاى كشاورزى منطقه ترشيز
گزارش

رضاطلبى  ايــن روزهــا و در هواى گرم 
فصل تابستان قطعى برق به دغدغه اى براى 
مردم اســتان تبديل شده اســت؛ به طورى 
كه بي نظمي قطع برق و قطع مكرر و روزانه 
چندين بار در مناطق روســتايي، مردم اين 
مناطق و بخصوص كشاورزان را كلافه كرده 
و مشــكلاتي را براي كشاورزان و دامداران به 

وجود آورده است. 
يكــى از كشــاورزان روســتايى در منطقه 
كوهسرخ مى گويد: قطعى برق امان كشاورزان 

اين منطقه را بريده است.
حسين جوادى با بيان اين نكته كه نوسان ها و 
قطعى برق،خسارت هاى فراواني به كشاورزان و 
چاه موتورهاي كشاورزي آنان وارد كرده است، 
مى افزايــد: در هواى گرم ايــن روزها، ميزان 
خاموشي هاى نامنظم چاه موتورها افزايش پيدا 
كرده است و در حالى كه در آفتاب سوزان و 
داغ مشغول آبيارى محصولات خود هستيم، 
به يكباره متوجه قطعى آب مى شويم و وقتى 
علت را از مسئول چاه موتور مى پرسيم،  قطعى 

برق را اعلام مى كند.
او ادامه مى دهد: بــه دليل اينكه از قبل اين 
خاموشى اعلام نشده، بايد ساعت ها در مزارع 
و باغ ها بلاتكليف باشيم تا دوباره برق وصل و 
آب به جريان بيفتد، از طرفى زور مســئولان 
به ما كشاورزان در اين منطقه محروم رسيده 

اســت و همين مقدار محصول باقيمانده كه 
دچار ســرمازدگى نشدند را نيز قصد دارند از 

ما بگيرند. 
كشــاورز ديگرى نيز مى گويد: اگر مسئولان 
نمي توانند بر اســاس برنامه  زمان بندي، برق 
چاه موتورها را قطع كنند، بايد اين برنامه را 

طراحي نمي كردند.
رضا فدايى در ادامه مى افزايد: به علت قطعى 
بى برنامه برق، بسياري از فعاليت هاي روزانه 
كشاورزان ناتمام مي ماند و اين موجب مختل 
شدن زندگي عادي كشاورزان در اين منطقه 
شــده اســت. از اين رو از مسئولان شركت 
توزيع برق درخواســت داريــم برنامه  ريزي 

منظمى براى خاموشي ها و قطع برق داشته 
باشند تا كشــاورزان از اين بلا تكليفى خارج 
شوند و جهت آبيارى زمين هاى خود با ديگر 

كشاورزان برنامه ريزى نمايند.
او بــا بيان اين موضوع كه خشكســالى هاى 
دو دهه اخير مشــكلات اقتصادى بسيارى را 
براى مردم و از جمله كشــاورزان اين منطقه 
به وجود آورده است، تصريح مى كند: برخى 
محصولاتمان در ابتداى سال دچار سرمازدگى 
شدند و از بين رفتند و با اين شرايط قطعى برق 
و خاموشى چاه موتورها، محصولات باقيمانده 
نيز دچار كم آبى شده و از بين خواهند رفت و 
عايدى براى ما نخواهند داشت كه ادامه چنين 

روندى موجب بيكارى كشاورزان و دامداران و 
مهاجرت آن ها از اين منطقه و حاشيه نشينى 

در شهرها خواهد شد.
اما نماينده مردم كاشــمر در مجلس شوراى 
اســلامى نيز در اين بــاره مى گويد: قطعى 
نامنظم برق در منطقه ترشــيز محصولات 
كشاورزى اين منطقه را دچار آسيب خواهد 
كرد. بهروز بنيادى مى افزايد: در جلسه معارفه 
فرماندار كاشمر اين موضوع را به صراحت به 
معاون استاندار اعلام كرديم و خواستار پايان 
خاموشــى ها يا قطع همراه با اطلاع رســانى 

شديم.
وى تصريــح مى كند: در حــال حاضر اغلب 
محصولات كشاورزى اين منطقه در مراحل 
نهايى هستند و قطع برق چاه موتورها موجب 

خسارت زيادى به كشاورزان خواهد شد.
بنيادى با بيان اين نكته كه اين مســئله را با 
وزير نيــرو نيز در جريان خواهم گذاشــت، 
اظهار مى دارد: حتى اين موضوع را به معاون 
پارلمانى وزير نيرو نيز اعلام كرده ايم و از ايشان 
خواسته ايم كه اگر قرار است خاموشى صورت 
بگيرد، حداقــل برنامه مدونى در نظر گرفته 
شــود و از قبل به كشــاورزان اطلاع رسانى 
صورت بگيرد تا كشــاورزان در هر چاه موتور 
بر اســاس اين برنامه بــه آبيارى محصولات 

خودشان بپردازند.

هــادى زهرايى  طى مــاه اخير خبــرى از قول رئيس 
دادگسترى قوچان منتشر شد كه حاكى از آلودگى آب شرب 

اين شهرستان بود. 
سيد حسن حسينى رئيس دادگسترى قوچان گفت: تأمين 
آب قوچان از طريق رودخانه اى است كه به سد تبارك متصل 
شده است و اين رودخانه از مسير روستايى كه فاقد لوله كشى 
است وارد شبكه آبرسانى شهرى مى شود كه جاى نگرانى دارد.
وى ادامه داد: سد تبارك در 12 كيلومترى قوچان واقع شده و 
آب شرب اين منطقه پس از گذشتن از چندين روستا به مردم 

اين شهر مى رسد كه اين آب به جهات مختلفى آلوده است.
حسينى افزود: آب شرب قوچان براساس اعلام دانشگاه علوم 
پزشكى مشهد آلوده بوده و تصفيه خانه اين شهرستان فقط 
مى تواند ســختى آب را بگيرد و مواد مضر با اين نوع تصفيه 

از بين نمى رود.
رئيس دادگسترى قوچان گفت: اغلب روستاييان براى شستن 
وسايل از قبيل البسه و ظروف  خود از مواد شوينده شيميايى 
استفاده مى كنند و در فصل پشم شويى گوسفندان نيز اين 

آب مورد استفاده قرار مى گيرد كه طبق تأييد دانشگاه علوم 
پزشكى مشهد اين آب سمى است.

وى گفت: اين موضوع باعث نگرانى بســيارى از افراد شــده 
كه با پيگيرى هاى متعدد و به عنوان مطالبه بحق مردم بايد 
بخش وزارتخانه، ادارات كل مربوطه در اســتان، فرماندارى و 
تمامى دستگاه هاى اجرايى مرتبط اقدام هايى انجام دهند كه 
متأسفانه تاكنون براى اين موضوع هيچ اقدامى صورت نگرفته 
است. خبرنگار ما براى پيگيرى اين موضوع با مدير بهداشت 
محيط وحرفه اى دانشگاه علوم پزشكى مشهد گفت وگويى را 
انجام داد.على حسنى يزدى در اين باره گفت: آب شرب شهر  
قوچان، قابل قبول است، اما نكته مهم تامين آب شرب قوچان 
از طريق خط انتقالى اســت كه از سد تبارك به تصفيه خانه 
شــهر قوچان انتقال داده مى شود كه اين مسير متأسفانه به 

صورت روباز است. 
وى افزود: ما براى كنترل بهداشتى بودن آب شرب چند مرحله 
نمونه گيرى آب را انجام مى دهيم. بعد از تصفيه خانه در محل 
مصرف مردم و در محل و مسير انتقال آب نمونه گيرى هاى 

مورد نياز انجام مى شود تا بهداشتى بودن آب مشخص شود.
وى تصريح كرد: روباز بودن مســير انتقال آب شرب قوچان 
احتمال بروز آلودگى آب را بيشــتر مى كند كه ما نگرانى هاى 
خود را در اين خصوص به مســئولين انتقال داده ايم و ممكن 
است هنگامى كه ما نمونه گيرى مى كنيم، آب شرب قوچان 
آلوده نباشد، اما تضمينى براى ورود آلودگى به آن وجود ندارد و 
براى پيگيرى اين موضوع جلسه اى را بزودى با مسئولين استان 
و شهرستان در قوچان براى بررسى اين موضوع خواهيم داشت.

مدير بهداشت محيط وحرفه اى دانشگاه علوم پزشكى مشهد در گفت وگو با قدس:

احتمال آلودگى آب شرب قوچان وجود دارد

مورد نياز انجام مى شود تا بهداشتى بودن آب مشخص شود.

فرجام علوى
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  عمل جراحى رباط زانو با استفاده از 
هيپنوتيزم در مشهد انجام شد

قدس: عمل جراحى ترميم رباط زانو به روش «آرتروسكوپيك» 
روز گذشته با استفاده از هيپنوتيزم در بيمارستان امام رضا (ع) 

مشهد انجام شد.  
دانشيار گروه بيهوشى دانشــگاه علوم پزشكى مشهد و مدرس 
بين المللى هيپنوتيزم به ايرنا گفت: عمل جراحى ترميم رباط زانو 
با استفاده از القاى هيپنوتيزم و بدون استفاده از داروى بى حسى 
يا بيهوشى براى سومين بار در بيمارستان امام رضاى مشهد انجام 
شده است. دكتر مهدى فتحى افزود: عمل جراحى ترميم رباط 
زانو به روش آرتروسكوپيك با استفاده از هيپنوتيزم براى نخستين 

بار در جهان انجام شده است.
مــدرس بين المللى هيپنوتيزم افزود: اين عمل جراحى بر روى 
يك بيمار 30 ســاله در مدت 1/5 ساعت انجام شد كه بيمار در 
تمام مدت عمل تحت القاى تصاوير هيپنوتيزمى و انفكاك ذهنى 
از اتاق عمل قرار داشت. در عمل جراحى مزبور القاى هيپنوتيزم 
توسط دكتر مهدى فتحى، دانشــيار بيهوشى و انجام جراحى 
توسط دكتر اميرشهريار آريامنش، دانشيار ارتوپدى دانشگاه علوم 
پزشــكى مشهد انجام شد. دانشيار گروه بيهوشى دانشگاه علوم 
پزشكى مشهد در ادامه اظهار داشت: تاكنون بيش از 250 مورد 
كاربردهــاى درمانى هيپنوتيزم اعم از جراحى و غير جراحى در 
قالب تحقيقات بالينى به انجام رســيده است و دانشگاه در اين 

زمينه در منطقه منحصر به فرد است.
دكتر مهدى فتحى با بيان اينكه دانشــگاه علوم پزشكى مشهد 
فعال ترين و پرسابقه ترين دانشــگاه در سراسر كشور و آسيا در 
حوزه تحقيقات مرتبط با استفاده از هيپنوتيزم است، خاطرنشان 
كرد: در حال حاضر تعداد زيادى از متخصصين و دانشجويان علوم 
پزشكى دوره آموزشى هيپنوتيزم را گذرانده اند و مى توانند در امور 

درمانى با حفظ شئون فنى بر درمان بيمارى بپردازند.
رئيس شــعبه خراســان انجمن علمى هيپنوتيزم بالينى ايران 
تصريح كرد: دانشگاه علوم پزشكى مشهد با برگزارى پنج كنگره 
بين المللى در ســال هاى 91 تا 96 به عنوان قطب همايش هاى 
معتبر بين المللى هيپنوتيزم در ايران و آســيا توســط جوامع 

بين المللى شناخته شده است.
مسئول شعبه خراسان انجمن علمى هيپنوتيزم بالينى ايران در 
ادامه خاطرنشــان كرد: تاكنون افزون بر 124 شركت كننده و 
سخنران خارجى از كشورهاى مختلف آسيايى و اروپايى و 4000 
شــركت كننده داخلى در همايش هاى هيپنوتيزمى دانشــگاه 

شركت كرده اند.
اين عضو هيئت علمى دانشگاه علوم پزشكى مشهد تصريح كرد: 
در حال حاضر چنانچه در يكى از گروه هاى بالينى براى بيماران 
خود اين روش درمانى را انتخاب كنند، قابليت درخواست مشاوره 

و انجام اين روش درمانى در دانشگاه وجود دارد.
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